
Transport- og Boligudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 28. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 36

Vil ministeren redegøre for, hvorfor DSB og DB stoppede med at køre nattog til Tyskland

m.v. i 2014? Ministeren bedes endvidere oplyse, hvor mange passagerer, der benyttede

nattog, hvad omkostningerne til drift af nattog var, hvad billetprisen var for passagererne

og hvad klimaeffekten var ved at have disse nattog.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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